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Til: Justitsministeren
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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1126
Ministeren bedes indhente statistik for, i hvilke sager der beskikkes en bi-
standsadvokat. Statistikken bedes belyse, i hvor mange sager det var muligt
at beskikke bistandsadvokater, og i hvor mange sager der faktisk bliver be-
skikket i. Statistikken bedes opgjort for samtlige sagskategorier, f.eks. vold,
voldtægt m.v., så det bliver tydeligt, i hvilke sagstyper ordningen bruges. Der
ønskes endvidere statistik for, hvornår efter den anmeldte hændelse, der be-
skikkes en bistandsadvokat.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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